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Rada Miejska w Serocku 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół 2/2025 

2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 05-06-2025 r. 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna w Urzędzie Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 05-06-2025 r. o godzinie 15:00, a zakończono tego samego dnia o godzinie 

15:14. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Mirosława Beli 

2. Sławomir Czerwiński 

3. Magdalena Jakubowska-Gniadek 

4. Bożena Kalinowska 

5. Aneta Rogucka 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

2. Stanisław Paszkowski – Radca Prawny 

3. Goście, mieszkańcy 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska otworzyła posiedzenie Komisji, powitała 

wszystkich zebranych, sprawdziła obecność i stwierdziła, że w posiedzeniu biorą udział wszyscy 

Radni. Przewodnicząca Komisji poinformowała o porządku obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie skargi na postępowanie jednostki organu samorządowego podlegającej 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Serock we współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Aneta Rogucka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

2. Rozpatrzenie skargi na postępowanie jednostki organu samorządowego podlegającej 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Serock we współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska poinformowała, że Pan Przewodniczący Rady 

przekazał pismem z dnia 29 maja skargę na postępowanie jednostki organu samorządowego 

podlegającej Burmistrzowi Miasta i Gminy Serock we współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Dodała, że skarga wpłynęła od Stowarzyszenia Działań Twórczych „Między 

Nami”. Poprosiła Pana Sekretarza o przedstawienie przedmiotowej skargi. 

 

Radna Magdalena Jakubowska-Gniadek poprosiła Panią Przewodniczącą o wykluczenie z obrad 

Komisji z tego względu, że jest członkiem Zarządu Serockiej Akademii Seniora.  

 

Radny Sławomir Czerwiński również poprosił o wyłączenie z rozpatrywania tej skargi  

i powiedział, że jego żona jest członkiem Zarządu Stowarzyszenia „Między Nami”.  

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska zapytała, czy koś jeszcze chciałby się wyłączyć  

z obrad Komisji? Wobec baku zgłoszeń, poprosiła Pana Sekretarza o przedstawienie skargi. 

 

Sekretarz Rafał Karpiński powiedział, że dwoje Radnych wyłączyło się z rozpatrywania skargi  

z racji przedstawionych przed chwilą. Wskazał, że Pan Przewodniczący skierował pismo do 

Komisji. Dodał, że nie posiada oficjalnego stanowiska ze strony Pana Burmistrza, ponieważ ani 

Komisja ani Pan Przewodniczący Rady nie wystąpili do Burmistrza o pisemne stanowisko. 

Stwierdził, że nie czuje się upoważniony do przedstawienia stanowiska organu wykonawczego  

w tej sprawie. 



3 
 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska powiedziała, że w związku z powyższym 

rozwiązaniem na dzisiaj jest wystąpienie do Pana Burmistrza o udzielenie informacji na 

przedstawioną skargę. Podała, że zgłosi powyższe jako wniosek formalny. 

 

Sekretarz Rafał Karpiński potwierdził, że Komisja powinna wystąpić i zwrócić się do Pana 

Burmistrza o otrzymanie stanowiska. Dodał, że w związku z tym, że jest to „skarga na Burmistrza 

w związku z nieprawidłowym przeprowadzeniem rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert” to 

oficjalne stanowisko ze strony organu wykonawczego powinno być przedstawione Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska powiedziała, że zgłasza wniosek formalny  

o wystąpienie do Pana Burmistrza o udzielenie informacji na zarzuty, które zostały przekazane  

w przedmiotowej skardze. Zapytała, czy Radni mają inne zdanie? 

 

Radna Mirosława Beli powiedziała, że ma inne zdanie, ponieważ, jeżeli Państwo wiedzieli, że 

będzie rozpatrywana tego typu sprawa, to należało wcześniej złożyć wniosek i wówczas nie byłoby 

kolejnego spotkania po to, żeby poznać oficjalnie stanowisko Pana Burmistrza. Dodała, że Pan 

Burmistrz jest zorientowany w sprawie i jest chyba niedopatrzenie ze strony Pani Przewodniczącej, 

bo jest jasna sytuacja, jeśli jest skarga, to będzie potrzebne stanowisko osoby reprezentującej drugą 

stronę.   

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska powtórzyła, że zgłosiła wniosek i poprosiła  

o przegłosowanie powyższego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o wystąpienie do Burmistrza w sprawie ustosunkowania się do przedstawionych 

zarzutów w skardze. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosława Beli, Bożena Kalinowska, Aneta Rogucka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (2) 

Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska poprosiła o przejście do kolejnego punktu obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Wobec braku uwag, protokół został przyjęty zwyczajowo. 

 

4. Sprawy różne. 

 

Pani uczestnicząca w posiedzeniu Komisji zapytała, jak jest przyjęte w urzędzie informowanie 

strony, która założyła skargę o tym, że spotyka się Komisja, która rozpatruje tę skargę. 

 

Sekretarz Rafał Karpiński wyjaśnił, że w większości samorządów dzieje się tak, że sprawa trafia 

na odpowiednią komisję, przewodniczący danej komisji zawiadamia o posiedzeniu i informacja  

o posiedzeniu znajduje się na esesji – tam, gdzie są zamieszczane wszystkie informacje 

dotyczące komisji, sesji Rady Miejskiej. Dodatkowo z reguły przewodniczący komisji prosi, 

żeby zawiadomić osoby, których dotyczy interes i w zależności od wyboru kontaktu wysyłany 

jest np. mail, z reguły jest to mailowe powiadomienie zainteresowanych.    

 

Pani uczestnicząca w posiedzeniu Komisji powiedziała, że w ich przypadku powyższe chyba 

zwiodło, bo pomimo tego, że prosili w skardze, żeby informować ich o podjętych krokach  

i podano adres mailowy, to żadna informacja nie trafiła do nich.  

 

Sekretarz Rafał Karpiński wyrażając zrozumienie powiedział, że mail jest pomocniczy, a głównym 

źródłem informacji jest oficjalna strona Serocka. 

 

Pani uczestnicząca w posiedzeniu Komisji poprosiła o podanie dokładnego adresu miejsca, gdzie 

można znaleźć informacje na stronie Urzędu.  

 

Sekretarz Rafał Karpiński podał, że jest to główna strona Urzędu ww.serock.pl i u góry jest 

odnośnik esesja, w którym są zamieszczone wszystkie informacje o nadchodzących posiedzeniach.  
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Pani uczestnicząca w posiedzeniu Komisji zapytała, czy należy codziennie sprawdzać informacje, 

czy nie pojawiło się coś nowego? 

 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że jeśli jesteśmy zainteresowani, to możemy sprawdzać 

zawiadomienia. 

 

Radna Mirosława Beli powiedziała, że jeśli jest strona, to może poprosić o taką informację, żeby 

przesłać na maila, ponieważ jest to strona, która uczestniczy w tym postępowaniu. Dodała, że na 

BIP-ie informacje czasem ukazują się z opóźnieniem, więc nie powinno być problemu, żeby 

stronę powiadomić w ramach prośby, która jest we wniosku.   

 

Pani uczestnicząca w posiedzeniu Komisji powiedziała, że zgłasza taką prośbę. 

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska pozytywnie odniosła się do powyższej prośby. 

 

Sekretarz Rafał Karpiński potwierdził, że chodzi o następne posiedzenie Komisji, aby osoby 

zainteresowane miały informację dodatkowo mailem. 

 

Pani uczestnicząca w posiedzeniu Komisji dodała, że chodzi o wiedzę, co ogólnie się dzieje  

w sprawie ich skargi. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Bożena Kalinowska wobec wyczerpania porządku obrad, zamknęła 

posiedzenie Komisji, podziękowała wszystkim za przybycie. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Bożena Kalinowska 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Anna Brus 


